
    Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 10. 6. 2016 

Program: viď príloha Pozvánka

K bodu l/ Otvorenie
Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce a hostí na zasadnutí  OZ 
a oboznámil ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom
rokovania. Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili.

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov

Zapisovateľ: :  Ing. Gabriela Koníčková
Overovatelia:  Jaroslav Kotras, Milan Kvasnica

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení
Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce a 
skonštatoval, že uznesenia  sú splnené.  Pripomenul, že po ošetrení líp zostali odrezky, ktoré 
budú budúci týždeň odvezené. Pripomenul, že mal stretnutie s Petrou Bialešou, ktorá 
pripravuje podklady na podanie projektu Program obnovy dediny na zrevitalizovanie zóny pri
futbalovom ihrisku.  

K bodu 4/ VZN o odpadoch
Starosta obce predniesol návrh VZN o odpadoch,  ktoré je potrebné vypracovať na základe 
legislatívnej zmeny platnej od 1. 7. 2016. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli a poslanci 
s ním boli oboznámení. Poslanci VZN schválili bez pripomienok.

K bodu 5/ Protest prokurátora – VZN o podmienkach chovania, držania a vodenia psov
Starosta informoval poslancov o doručenom proteste prokurátora proti niektorým článkom 
VZN obce Kameničany o podmienkach chovania, držania  a vodenia psov v obci 
Kameničany. Na základe uvedeného napadnuté ustanovenia VZN sme zrušili a nahradili 
takými ustanoveniami, ktoré budú v súlade so zákonom a ostatnými VZN.  Vyzval Ing. 
Koníčkovú, aby predniesla znenie nového VZN. Poslanci doplnili znenie odseku 5 a VZN 
schválili.

K bodu  6/ Úprava rozpočtu – úprava líp, záchrana studničky „Vŕšky“
Starosta informoval prítomných o potrebnej úprave rozpočtu na ošetrenie líp vo výške 
1 000,00 € a úpravu rozpočtu na záchranu studničky „Vŕšky“.  Práce na záchranu studničky 
vo výške cca 500,00 € sa  už vykonali, na materiál sa plánuje použiť cca 400,00 €. Finančné 
prostriedky z rozpočtu sa presunú z položky, ktorá bola rozpočtovaná na nákup interiéru do 
letného kultúrneho stánku. Poslanci úpravu rozpočtu schválili. 
 
K bodu 7/  Žiadosť o úhradu DPH
Starosta informoval prítomných, že bola vyhlásená výzva na predkladanie žiadosti o úhradu 
DPH. Žiadosť o úhradu DPH sme podali na ukončený projekt „Vybudovanie digitálneho 
kamerového systému“. PPA by nám mala poukázať finančné prostriedky vo výške 15% 
sadzby dane zo schválených oprávnených výdavkov.



K bodu 8/ Rôzne

Hlavný kontrolór predniesol stanovisko k záverečnému účtu za rok 2015 a doporučil ho 

schváliť bez výhrad. Ing. Koníčková informovala, že záverečný účet za rok 2015 bol 

vyvesený na úradnej tabuli, poslanci sú s ním oboznámení. Starosta dal hlasovať a poslanci ho

jednohlasne schválili bez výhrad.

Starosta pripomenul prítomným že sa stretol s organizátormi a  účinkujúcimi počas hodov a 

upresnili si ich priebeh a tiež hudobné vystúpenie súboru Ilavčan v sobotu 2. 7. 2016, na ktoré

bude potrebné pripraviť pódium. 

Starosta informoval prítomných o pripravovanej akcii 16. 7. 2016 – pálenie vatry 

zvrchovanosti, osadenie a vysvätenie dreveného dvojkríža v rekreačnej zóne pri ihrisku. Pri 

tejto príležitosti a tiež na hody sa dajú zhotoviť reprezentačné predmety : hrnčeky s erbom, 

rekreačnou zónou obce a kaplnkami, magnetky s erbom a kaplnkou. Po krátkej rozprave sa s 

poslancami dohodli, že sa objedná 50 hrnčekov a 200 magnetiek.

Starosta informoval prítomných o rokovaní na stretnutí starostov k PRV a o situácii 

v ZMOSe. Po stretnutí starostov pravdepodobne nebudú uzavreté výzvy a pripravovaná 

investičná akcia „Komunitné centrum a zázemie pre letný kultúrny stánok – Rekonštrukcia“ 

z Programu rozvoja vidieka sa tento rok nestihne začať realizovať, treba pripraviť plánovanú 

výstavbu oplotenia cintorína. Poslancom dal na rozmyslenie ako sa bude výstavba realizovať 

a treba vypracovať ponuky na dodávku materiálu.

Poslanec  Kotras sa zaujímal o prípravné práce na kanalizácii. Starosta vysvetlil situáciu v 

Regionálnej vodárenskej spoločnosti Vlára -Váh, s.r.o., financovanie kanalizácie a 

pripomenul, že o finančnej spoluúčasti obce sa zatiaľ nerokovalo a k takémuto riešeniu sa ani 

neprikláňame. 

Doručená pošta:

Slovenský pozemkový fond nám doručil list – Stanovisko k žiadosti o odkúpenie pozemkov 

KNC č. 301/2,  KNC č. 301/3,  KNC č. 301/4,  KNC č. 301/5, ktoré žiadala obec na 

vybudovanie bytového domu, alebo zariadenia pre seniorov. Vzhľadom na to, že o jeden z 

pozemkov je záujem na výstavbu rodinného domu, obec nebude žiadať odkúpenie pozemkov.

K bodu 9/ Návrh na uznesenie

Uznesenie č.  5/2016

Obecné zastupiteľstvo:

l. b e r i e   n a    v e d o m i e:

a/  Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2015 

b/  Informáciu o proeste prokurátora 

c/  Informáciu o výzve na predkladanie žiadosti o úhradu DPH

d/  Informáciu o pripravovanom priebehu hodov

e/  Informáciu o pálení vatry, osadení a vysvätení dvojkríža

f/   Informáciu o Programe rozvoja vidieka

g/  Informáciu o financovaní kanalizácie



h/  Informáciu SPF o kúpe pozemkov 

2. s c h v a ľ u j e:

a/   Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad.
b/  Prebytok hospodárenia vo výške  15 400,90 EUR, z ktorého sa vylučuje 5 947,00 EUR
c/  Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

945,00 EUR
d/ VZN o odpadoch
e/ VZN o podmienkach chovania, držania a vodenia psov
f/ Úpravu rozpočtu – ošetrenie líp, záchrana studničky „Vŕšky“
g/ Nákup reprezentačných hrnčekov a magnetiek

K bodu 10/ Záver

Starosta  poďakoval  poslancom  a  hosťom  za  účasť  a ukončil  rokovanie obecného
zastupiteľstva.

Zapísala:  Gabriela Koníčková ……………………

Overovatelia:

……………………

     …………………….

Igor Daško, starosta obce …………………….


